

新山-新加坡或吉隆坡国际机场

1 机上用餐

前往国际机场乘坐客机飞往日本,开始您的日本东北之旅。

东京 - 那须 午餐、晚餐

【日光江户村】文化与气氛的主题乐园。此主题乐园重建出一个小型江 户市镇,各景点设施与餐厅中皆有演员扮演的各种角色并提供各种服

【宇都宮大谷資料館】开采历史历史观馆。展示场中展示从江戶中期至海岸,切身品味风景如画的松岛湾之美。 昭和34年(1959年)间的开采、运输道具及开采方法变迁等资料。

【东武世界广场】"保护世界遗迹与建筑文化"。 这是一座以1/25的比例 再现了世界著名建筑和世界遗产的主题公园,又可以称其为一所世界建 筑博物馆。

住宿 Metropolitan Sendai Hotel or sml

那须(栃木县) - 宫城县 - 仙台

7 早餐、午餐、晚餐

气仙沼

【名牌厂商直销店】除了国际品牌以外还有很多日本本土品牌进驻,不 定期还有超值的减价促销活动。

【一番町商店街】这里有鲜为人知的居酒屋和充满生活气息的家常副食 菜店、蔬菜店、咖啡店等等。

住宿 Royal Hotel Nasu or sml

那须(栃木县) - 宫城县 - 仙台

早餐、午餐、晚餐

【江刺藤原历史公园】华丽的红色建筑和精妙的景观庭园流露出丰厚的 文化底蕴。

【猊鼻溪】绿水河川两岸均为满布参天树的悬崖峭壁,嶙峋的风化巨石 散见河边, 鸟语回音处处。

【大内宿】江户时代的一个为旅者服务的驿站城镇。许多建筑从那个时 代保留至今, 让游客体验一场真正的时光旅行, 感受日本文化最丰富的 时代之一。

【鹤城天守阁】特征是有巨大红瓦的天守,城门和周围一带都已登录为 国家遗产。

住宿 Hanamaki Onsen Hotel or sml



花卷 - 山形 早餐、午餐、晚餐

【瑞严寺】本堂建筑形式是书院造,简朴的和风外观,内部装饰有各种 雕刻、色彩、金器、袄绘和贴画,表现出绚烂的桃山建筑世界。

【五大堂】建在本州海岸附近小岛上的佛堂,与本州之间通过红色透桥 连接, 现为日本文化遗产。碧海和诸多岛屿形成的周边景观, 使它成为 松岛的名胜代表。

【松岛湾游船船】称为日本三景,其景色作为观光地也很受欢迎,离开

【藏王山】藏王山上的树木在霜雪覆盖下宛如冬日仙境,银山温泉的街 道充满怀旧风情,列入日本三大风景名胜的松岛也位于此。

住宿 Itiraku Tendo Onsen Hotel or sml

山形 - 那须

早餐、午餐、晚餐

【藏王狐狸村】村内超过数百只可爱的狐狸,种类有赤狐,稀有的银 狐、青狐、白金狐、北极狐等。一起与狐狸们度过一段治愈人心的美好 时光!

【银山温泉街】这条群山包围之中的小街,17世纪时曾作为白银的采掘 地而繁荣一时,也便是因此而得到了银山温泉一名。复古街景和银装 素裹的冬日雪景充满浪漫氛围, 吸引了众多来访的人们。

Royal Hotel Nasu Hotel or sml



那须 - 东京 - 新加坡 / 新山 早餐、午餐、晚餐、机上用餐

【浅草寺】建于7世纪的佛庙,其象征物是风雷神门,上面挂着写有"雷 门"两个字的大红灯笼,这里每天都有前来参拜的观光客,终年熙熙攘

【仲见世大道】一字排开的店铺中摆满了各种有着日本传统风情的扇子 和用和纸制作的小玩意等商品。

【银座】世界地价最贵的,能在银座消费是一种高级身份象征。晚餐后 前往东京酒店住宿。

+607-334 3388 👂 012-782 3788



DAY

Johor Bahru - Singapore / Kuala Lumpur Airport

Meal on Board

2

Tokyo - Nasu

Lunch / Dinne

Edo Wonderland Nikko Edomura is a Japanese cultural theme park in the Kinugawa Onsen area of Nikko, Tochigi. The park resurrects and showcases the life and culture of the Edo period.

Oya History Museum Former quarry with a network of monumental underground chambers now used for exhibitions & concerts.

Tobu World Square is an architectural museum with skillful reproductions of 102 world-famous buildings on the 1/25 scale, including 45 World Heritage Sites.

Stay Royal Hotel Nasu or similar

DAY

Nasu - Miyagi - Sendai

Breakfast / Lunch / Dinner

Kesennuma

Branded Factory Outlet Besides international brand, you can find local Japanese brand as well. From time to time, there will be added value promotions!

Ichibancho Street This district is famous among the citizens of Sendai. Izakaya (Japanese pub), coffee shops, fruits stores are available here.

Stay Metropolitan Sendai Hotel or similar





Sendai Hanamaki

Breakfast / Lunch / Dinner

Fujiwara Heritage Park is a recreated Heian period (794-1185) city that oozes cultural refinement from its palatial red buildings and meticulously landscaped grounds.

Geibikei Admire the sight of an evocative scene created from jaw-dropping rocks during a boat cruise.

Ouchi - Juku is a former post town along the Aizu-Nishi Kaido trade route, which connected Aizu with Nikko during the Edo Period.

Tsuruga-jo is a concrete replica of a traditional Japanese castle in northern Japan, at the center of the city of Aizuwakamatsu

Stay Hanamaki Onsen or similar



Hanamaki - Yamagata

Breakfast / Lunch / Dinner

Zuiganji Temple One of Tohoku region's most famous Zen temples. The temple's Main Hall emerges at the end of the leading path. Attached to the hall is the Kuri, the Zen kitchen where meals were prepared in the past. Both buildings are designated as national treasures.

Godaido Hall A small temple hall built on the coast of Matsushima which is connected to the mainland by a short wooden pedestrian bridge.

Matsushima Cruise is dotted with around 260 samll, pine-covered islands and is considered one of Japan's three big scenic views. On board Matsushima Bay Cruise to enjoy the scenery.

Mt Zao Vividly colored pool at the summit of an active volcano, reached by road , hiking trail or ski lift.

Stay Itiraku Tendo Onsen or similar





Yamagata - Nasu

Breakfast / Lunch / Dinner

Fox Village Encounter Japan's largest fox-themed zoo with hundreds of fox of several species.

Ginzan Onsen Street is arguably one of the most popular onsen towns in Japan, and it's not hard to see why. It's so picturesque, it looks like it may have come out of a historic Japanese movie, The small town houses a smattering of traditional ryokans which line up alongside either side of the river, painting an image that one will never be able to get over.

Stay Toyal Hotel Nasu or similar

8 7

Nasu - Tokyo (Flight) Singapore/Kuala Lumpur

Breakfast / Lunch / Dinner

Asakusa Kannon Temple Buddhist temple which was built in the early years of the 7th century the the incense and the "holy water" are most mystery thing which you must know

Nakamise shopping street with its 100 quaint Japanese souvenir shops; a place to catch a fortune cat.

Ginza, place to be seen emptying your wallet! Lunch will be served at Ginza.



JAPAN PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Japan hotel basically conduct for Two Single Bed room (Twin Room)
- 4. Any Hot Spring Resort may arrange for Japanese Style Room
- 5. Meals will be Japanese Set

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit <code>http://www.top-one.com.my/more/tnc</code> .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

Travel Information

Currency

Japanese Yen Yen 1,000 = (+/-) MYR 35.00

Time Zone

GMT +9 (1 hours Behind Malaysia Time)

Phone Code

+81

Weather

Spring (March - May) 6° C - 22° C Summer (June - August) 19° C - 31° C Autumn (September - Nov) 10° C - 26° C Winter (Dec - February) 5° C - 9° C

Covid-19 Related

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的最 新政策与措施,进而调正。

日本配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 如果大部分基本房型为两张单人床褥房型。
- 4. 如任何温泉酒店,房间或许会安排日式榻榻米。
- 5. 餐食以日式套餐为准。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 Minfo.molek@top-one.com.my

Contact :

联系:

update: 26 April 2023 3:14 pm